
 

Toezeggingen commissie BOD 17 april 2024 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille-

houder 
Deadline Stand van zaken Afgedaan 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 3.6. 
Waterschapsobje
ct als 
landschapseleme
nt in GLB-opgave 

Gebruikmaking 
uitzonderingsposi
tie 

De heer van Dunné 
(PvdA), Mevrouw Dewkalie 
(Water Natuurlijk) en de 
heer Roorda (CU-SGP) 
stellen vragen over de 
uitzonderingsposities waar 
in de laatste alinea van het 
stuk aan wordt 
gerefereerd.   
Hoogheemraad de heer De 
Vries (Agrarisch) is blij 
met een groot aantal 
fracties die dit beleid van 
‘nee, tenzij’ ondersteunen. 
Hij geeft aan de VV te 
informeren over 
gebruikmaking van de 
uitzonderingspositie 

J.P. de Vries  Afgesproken is de VV bij 
uitzonderingsgevallen te 
informeren. Indien dit het 
geval is, zal dhr. De Vries dit 
melden.   
 
Het voorstel is de toezegging 
als afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 1. 
OPENING, 
VASTSTELLING 
AGENDA EN 
MEDEDELINGEN 

HRM vs. HRXM Mevrouw Dewkalie (Water 
Natuurlijk) denkt aan het 
delen van de kennis die 
Rijnland heeft opgedaan 
met behulp van de 
rapporteurs. Het zou voor 
Rijnland te laat zijn om de 
zienswijze van andere 
waterschappen te 
ontvangen.  Ten slotte 
heeft zij een concrete 
vraag over de overgang 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

06-03-
2024 

De beantwoording op de vraag 
is meegenomen in de 
beantwoording technische 
vragen voor de VV van 6 maart 
2024.  
 
Het voorstel is om de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  



 

van HRM naar HRXM, 
omdat dit lijkt op een 
IToplossing – in de cloud - 
en zij vraagt zich af hoe 
met een systeemoplossing 
kan worden geïnvesteerd 
in  mensen?  
Portefeuillehouder 
Verkleij: De vraag over 
HRM en HRXM zal 
schriftelijk beantwoord 
worden. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 3.3. 
Verkoop bloot-
eigendom 
Leimuiderdijk 
356 

Inzage 
koopcontract 

De heer Koenders (PvdD) 
concludeert dat het stuk 
grond ruim € 300.000,- 
waard is en hij meent dat 
er daarom zeker wel 
voorwaarden gesteld 
kunnen worden waaronder 
het verkocht wordt. Hij 
meent dat het waterschap 
geacht wordt te letten op 
overmatige verharding in 
tuinen. Hij veronderstelt 
dat die eis, in combinatie 
met natuur, zeker kan 
worden gesteld. Hij zou 
graag inzage willen 
hebben in het 
koopcontract.  De 
dijkgraaf meent dat het 
koopcontract ter inzage 
kan komen van de VV 
zolang de gegevens van 

J.P. de Vries 06-03-
2024 

Vanwege bovenstaande vraag 
en toezegging is aan het 
dossier in iBabs, bij de VV-
vergadering van 6 maart 2024, 
een stuk toegevoegd: 
Algemene Verkoopvoorwaarden 
Hoogheemraadschap van 
Rijnland 2024. Dit voldoet aan 
de vraag van dhr. Koenders 
welke voorwaarden Rijnland 
stelt bij verkopen. Dit 
document is direct 
meegenomen in de 
behandeling van de VV-
besluitnota.   
 
Het voorstel is de toezegging 
als afgedaan te markeren. 

Ja  



 

de koper  geanonimiseerd 
zijn.   Portefeuillehouder 
de Vries concludeert dat 
het koopcontract 
geanonimiseerd ter inzage 
kan worden gelegd. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 3.3. 
Verkoop bloot-
eigendom 
Leimuiderdijk 
356 

Nota 
Bestemming 
incidentele 
verkopen 

De heer Hazenoot (BBB) 
vraagt naar de 
verantwoording van de 
opbrengst, die ten gunste 
van de exploitatie gaat of 
mogelijk ten gunste van 
de reserve. De 
beantwoording van een 
technische vraag meldt dat 
aan het einde van het 
jaar, in overleg met de 
accountant, kan worden 
bepaald of de opbrengst in 
een bestemmingsreserve 
gaat. Wat hem betreft is 
het óf het een óf het 
ander. Hij vraagt de 
portefeuillehouder om 
duidelijkheid wat de lijn is 
die wordt aangehouden.  
Portefeuillehouder de 
Vries: Tijdens de 
bespreking van de 
begroting in november 
2023 is het voorstel 
geweest om incidentele 
verkopen ten  gunste van 
de exploitatie te laten 

J.P. de Vries 31-05-
2024 

In de commissievergadering 
BOD van 17 april 2024 en de 
VV van 15 mei 2024 wordt de 
Nota reserves en voorzieningen 
behandeld. Hierin wordt een 
voorgestelde lijn, zoals 
gewenst door dhr. Hazenoot, 
opgenomen.   
 
Het voorstel is de toezegging 
daarmee als afgedaan te 
beschouwen. 

Ja  



 

komen. Ook mevrouw 
Dewkalie heeft al eerder 
gemeld dat dit feitelijk niet 
ten gunste van de 
exploitatie moet worden 
gebracht. Hij wil in de 
volgende begroting zijn 
best doen om dergelijke 
incidentele verkopen ten 
gunste van een reserve te 
kunnen boeken. Daarvoor 
zal dan ook, in de loop van 
dit jaar, een aangepaste 
Nota Reserves en 
Voorzieningen worden 
verspreid. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 3.2. 
Reglement van 
Orde VV en 
commissies 
Rijnland 

Nota van 
Toelichting 
Bestuursvragen 

Mevrouw Meiland (Water 
Natuurlijk) sluit zich aan 
bij mevrouw Jahan en 
heeft eveneens 
complimenten voor de 
leesbaarheid. Naar 
aanleiding van artikel 42, 
de bestuursvragen, merkt 
zij op dat deze openbaar 
gemaakt worden nadat de 
vragen zijn beantwoord en 
zij vraagt of het mogelijk 
is dat de vragen eerder 
openbaar worden 
gemaakt.   De dijkgraaf 
schetst het huidig proces 
waarin bestuursvragen 
nog voor beantwoording 

R.A.M. van 
der Sande 

06-03-
2024 

De bestuursvragen worden 
sinds de commissievergadering 
op iBabs geplaatst zodra ze zijn 
gesteld. Dit is ook gemeld in de 
beschreven Nota van 
Toelichting bij de VV op 6 
maart 2024.  
 
Het voorstel is de toezegging 
hiermee af te doen. 

Ja  



 

aan de VV worden 
toegestuurd. Het komt 
hem voor dat het niet de 
bedoeling is om dit te 
veranderen.   Mevrouw 
Meiland (Water Natuurlijk) 
concludeert dat haar vraag 
onvoldoende duidelijk was. 
Zij bedoelde dat een 
bestuursvraag, na 
beantwoording, pas op 
iBabs vindbaar is. Haar 
vraag is daarom of er een 
mogelijkheid is om de 
bestuursvragen, 
voorafgaand aan de 
beantwoording, via iBabs 
openbaar te maken.   De 
dijkgraaf moet hierover 
nadenken. Het komt 
weleens voor dat 
dergelijke vragen via een 
persbericht worden gesteld 
en daarmee binnenkomen. 
Dan zijn ze vaak al 
openbaar. Het komt echter 
zo weinig voor dat hij wil 
bezien of hiertoe een 
mogelijkheid kan worden 
geschapen in de vorm van 
bestuursvragen  
ingediende vragen en 
beantwoorde vragen. Hij 
wil wel vasthouden aan de 



 

huidige omschrijving. Hij 
komt hierop terug in  een 
Nota van Toelichting. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
14-02-2024 3.1. 
Fractievergoedin
g 2023 - 2024 

Bekendheid en 
bestemming 
fractievergoeding 

De heer Van Pareren 
(BBB) vraagt zich af wat er 
met de 
fractievergoedingen wordt 
gedaan. Hij verwijst naar 
het overzicht van 
beschikbare bedragen en 
er blijven bedragen over. 
Óf de fracties zijn heel 
zuinig óf er bestaat 
onbekendheid, maar het 
kan ook zijn dat er te 
weinig beschikbaar is om 
er echt iets mee te doen. 
Zijn vraag is wat de 
bedoeling is.  De heer Van 
Dunné (PvdA) heeft een 
vraag langs dezelfde lijn. 
Er zijn forse verschillen 
tussen de fracties en dat 
kan, maar hij zou willen 
voorstellen om hierover te 
spreken. Waar wordt de 
fractievergoeding voor 
gebruikt?  Wat zou een 
normale vergoeding 
kunnen zijn? Hij is geen 
voorstander van 
verhoging, zijn fractie is 
zuinig, maar hij acht het 
verstandig om te 

R.A.M. van 
der Sande 

15-05-
2024 

De informatie over het doel en 
de bestedingsmogelijkheden is 
aan de fractievoorzitters 
toegezonden op 14 maart 
2024. Indien er vragen zijn 
kunnen die worden gesteld aan 
Bestuurszaken of in het 
fractievoorzittersoverleg.  
 
Het voorstel is om de 
toezegging hiermee af te doen.  

Ja  



 

overleggen over deze 
vergoeding.  De dijkgraaf 
antwoordt dat hij het goed 
vindt om hierover te 
spreken 

 


